



WWW.HKEMDA.ORG

EXPLORING MARKET. DEVELOPING AMBITION.

开拓市场.一展抱负.

Mission

To foster the enterprises in Hong Kong and Mainland China on Business Development.

Value

- Enterprises Focus
- Integrity
- Professionalism
- Communication
- Teamwork

Scope of Services

Collaboration
Corporate Training
Network Communication
Symposia and Conferences

使命

致力于促进中港两地企业的业务发展

價值

- 企业聚焦
- 诚信
- 专业
- 溝通
- 团队精神

服务范围

合作
企业培训
拓展网络
研讨会和会议

The China & Hong Kong Enterprise Market Development Association Limited ("EMDA") is a non-profit making, non-partisan business organization dedicated to promoting and expanding of business development opportunities for the enterprises in Hong Kong and Mainland China.

中港企业市场发展促进会（“EMDA”）是一个非牟利，非党派商业组织。致力为企业在香港及中国内地寻找和配对业务发展的机会，扩阔圈子，抓紧商机。

Objectives

- I. To share the international trade experience and to develop various ways of communication in order to enhance cooperation amongst China, Hong Kong and foreign enterprises.
- II. To create and maintain a regular basis communication between the business communities and politicians of the countries.
- III. To help the China and Hong Kong enterprises understand the culture, commercial law, taxation, human right and resources (raw material, labor and infrastructure) of foreign countries.
- IV. To offers a variety of meetings, seminars, exhibitions, trade fairs and other events on subjects of particular interest to the enterprises.
- V. To promote friendship and understanding amongst individuals, enterprises and organizations in furtherance of the network of the members through organizing social and cultural events.

目标

- 一. 交流国际贸易经验，并透过各种沟通方式以促进中港企业及外商之间的合作。
- 二. 与商界及政界保持紧密沟通。
- 三. 帮助中国及香港企业了解各国文化，商业法律，税务，人权和当地资源（原材料，劳动力和营商配套）。
- 四. 举办各种会议，研讨会，展览会，交易会和主题活动。
- 五. 透过组织社会和文化活动，增进个人，企业和组织之间的友谊，了解及人际网络。